

INSTALLATION INSTRUCTIONS

for Roller Replacement Procedure



⚠ WARNING

Electrical Shock Hazard

Disconnect power before servicing.
Replace all panels before operating.
Failure to do so can result in death or electrical shock.

Use the following procedure to replace rollers on your refrigerator.

1. Disconnect power or unplug refrigerator.
2. Unload the refrigerator.

⚠ WARNING

Excessive Weight Hazard

Use two or more people to move and install refrigerator.
Failure to do so can result in back or other injury.

3. Move the refrigerator to an area which allows access to all sides of the refrigerator.
4. Remove the grille.
5. Lower the refrigerator to the floor with the roller adjusting bolts and then remove the adjusting bolts from the refrigerator.
6. Remove the rear unit compartment cover.
7. Remove all four (4) $\frac{5}{16}$ " corner base bolts.
8. Roll the base plate assembly $\frac{1}{2}$ " to the rear of the refrigerator.
9. Tilt the refrigerator to one side so that the side leg is off the floor **NO MORE THAN FOUR INCHES (4"/10.2 cm)!**
10. Wedge a spacer underneath the elevated leg to hold the side of the refrigerator up by **NO MORE THAN FOUR INCHES (4"/10.2 cm)**.
11. Slide the axle rivets out of the base plate and remove the front wheel/bracket assembly and the rear roller and replace with the parts in the kit.
12. Replace axle rivets and lower the refrigerator to the floor.
13. Move to the other side of the refrigerator and repeat steps 9 through 12 for the other two (2) rollers.
14. After replacing all four (4) rollers, slide the base plate assembly back underneath the refrigerator and attach the base to the cabinet with the four (4) $\frac{5}{16}$ " corner bolts.
15. Replace the unit compartment cover.
16. Install the leveler bolts and roll refrigerator into place.
17. Reconnect power or plug in refrigerator.
18. Reload refrigerator and level in place.
19. Reinstall grille.

INSTRUCTIONS D'INSTALLATION

Méthode de rechange des galets



⚠ AVERTISSEMENT

Risque de choc électrique

Déconnecter la source de courant électrique avant l'entretien.

Replacer tous les panneaux avant de faire la remise en marche.

Le non-respect de ces instructions peut causer un décès ou un choc électrique.

Utiliser la méthode suivante pour remplacer les galets du réfrigérateur.

1. Déconnecter la source de courant électrique ou débrancher le réfrigérateur.
2. Vider le réfrigérateur.

⚠ AVERTISSEMENT

Risque de poids excessif

Utiliser deux ou plus de personnes pour déplacer et installer le réfrigérateur.

Le non-respect de cette instruction peut causer une blessure au dos ou d'autre blessure.

3. Le déplacer dans une zone qui permettra d'accéder aux quatre côtés du réfrigérateur.
4. Déposer la grille.
5. Abaisser le réfrigérateur au plancher à l'aide des boulons de réglage des galets, puis déposer les boulons de réglage du réfrigérateur.
6. Déposer le couvercle du compartiment arrière.
7. Déposer les quatre (4) boulons d'angle de la plaque de base de $\frac{5}{16}$ de pouce.
8. Faire rouler la plaque de base de $\frac{1}{2}$ pouce à l'arrière du réfrigérateur.
9. Basculer le réfrigérateur d'un côté de façon que le pied d'un côté soit levé **AU MAXIMUM QUATRE POUCES (4 pouces/10,2 cm)** du plancher!
10. Coincer une cale sous le pied levé pour tenir le côté du réfrigérateur relevé de **QUATRE POUCES (4 pouces/10,2 cm)**.
11. Chasser les rivets de l'essieu de la plaque de base, puis déposer l'ensemble roulettes/support avant et le galet arrière et le remplacer par les pièces livrées avec le nécessaire.
12. Reposer les rivets de l'essieu, puis abaisser le réfrigérateur au plancher.
13. Déplacer l'autre côté du réfrigérateur et répéter les Opérations 9. à 12. pour les deux (2) autres galets.
14. Après avoir remplacé les quatre (4) galets, remettre la plaque de base sous le réfrigérateur et la fixer à la carrosserie avec les quatre (4) boulons d'angle de $\frac{5}{16}$ de pouce.
15. Reposer le couvercle du compartiment du réfrigérateur.
16. Reposer les boulons de mise de niveau et rouler le réfrigérateur en place.
17. Reconnecter la source de courant électrique ou rebrancher le réfrigérateur.
18. Recharger le réfrigérateur et le mettre de niveau.
19. Reposer la grille.